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ACTA DE L’ASSEMBLEA ORDINARIA DE L’AVV FONT D’EN FARGUES EL DIA 22 DE JUNY DE 2023 A LES 
19:15. 
 

Ordre del Dia:  
 

1.- Aprovació de l’acta de l’assemblea anterior. 
2.- Informe de la Presidència. 
3.- Informe de la Tresoreria i aprovació, si s’escau,  de l’estat de comptes 2022 i del 
pressupost 2023. 
4.- Actualització dels estatuts. 
5.- Renovació estatutària de càrrecs. 
6.- Pla de treball. 
7.- Torn obert de paraules. 

 
Abans de començar l’acte es recorda el recent traspàs del nostre estimat Rafel Toldrà, que fou 
tresorer de la Junta de la nostre entitat i sempre llest per donar un cop de mà en qualsevol 
moment. 
 
1.-Lectura i aprovació de l’acta de l’assemblea anterior 
 
Es llegeix un resum de l’acta de l’assemblea ordinària de 2022 recordant als socis assistents que 
l’acta completa està penjada al web de l’entitat i s’aprova per 32 vots a favor (25 assistents i la 
resta delegats), cap en contra i 3 abstencions. 
 
2.- Informe de la Presidència. Punts principals: 
  
2.1 Patrimoni 
 
Per reforçar les demandes de la comissió de Patrimoni es va organitzar una exposició al Casal sobre 
la pèrdua patrimonial del barri. Va consistir en la presentació de 24 panells on s’hi va poder veure 
la casa patrimonial desapareguda i l’edifici actual. Es va pensar com una exposició itinerant i s’ha 
exposat al Mas Guinardó amb la idea de portar-la a la biblioteca Can Mariné, a la seu del Districte i 
al COAC.  
La comissió de patrimoni està a l’espera de la resposta de l’Ajuntament als treballs realitzats.  
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2.2 Plaça de la Font d’en Fargues  
 
El 23 de novembre de 2022 van començar les obres  de la part patrimonial amb un pressupost de 
500.000 €. A l’abril de 2023 van començar les obres d’urbanització.  A final de 2023 s’hauran 
acabat. El cost total arribarà a 3.000.000 €. No es va constituir una comissió de seguiment i l’AVV 
no ha pogut fer el seguiment de les obres. Des de l’AVV voldrem participar en les propostes de  
gestió de la guingueta.  
 
 
2.3 Parc dels Tres Turons 
 
L’execució del parc va molt endarrerida.  Els tres projectes guanyadors de la remodelació dels 
entorns aprovats el 2019 estan en fase final de redacció. 
 El nostre barri està en fase 0 del projecte i continuen les adquisicions de parcel·les.  
 
 
2.4 Finca anomenada “La Jungla” 
 
Parcel·la privada amb consideració d’equipament (aprox 10.000 m2) que te un abundant espai 
verd i no hi ha cap iniciativa municipal per aprofitar aquest espai. S’han fet reunions amb l’AVV del 
Guinardó per teixir aliances i proposar al Districte  que es converteixi en un equipament públic.  
 
 
2.5 Espai Públic  
 
C/ Montserrat de Casanovas: S’han arreglat les voreres i s’ha asfaltat la calçada. No se solucionen 
els problemes lligats a l’evacuació correcta de les aigües pluvials ni se soterren els pals de 
comunicacions.  S’informa al Districte d’aquestes mancances però diuen que no hi ha pressupost.  
 
“La Muntanyeta”: Desprès de l’adquisició per part del districte s’haurà de definir el seu ús. Tan els 
veïns com la comunitat educativa de l’escola Àngels Garriga estan contents amb la solució.  
 
Accessibilitat: Les escales de Llobet i Vall-Llosera estan aprovades i està previst que es facin 
properament.  
 
Retirada d’obstacles: Està previst que es retirin paulatinament pals de la llum a les voreres, 40 
properament.  
 
S’ha col·locat una font d’aigua potable a la placeta de l’Església. 
 
 
2.6 Camins escolars i relacions amb les escoles del barri  
 
Desprès de moltes reunions entre  l’AFA, el Districte i un grup de veïns i veïnes del c/ Pintor 
Pradilla contraris a la pacificació del tram de carrer davant de l’escola Font d’en Fargues, les 
posicions no han arribat a un consens.  
Com a membres actius de la Comissió Camins Escolars donem suport a l’AFA de l’escola Font d’en 
Fargas per fer les obres de pacificació del carrer Pintor Pradilla, que s’han acabat recentment. 
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S’ha consolidat l’activitat de voluntaris en l’acompanyament escolar, “Cap Infant Enrere”.  
S’han continuat les reunions amb les diferents escoles per coordinar les demandes de les millores 
en l’àmbit escolar.   
 
 
 
2.7 Mobilitat 
 
Vam participar a la setmana de la mobilitat amb el lema “Els carrers per les persones” organitzat 
per la Fundació Mobilitat Sostenible i en col·laboració amb les Escoles del barri i l’EMM Can 
Fargas. 
L’ AVV aposta per la implantació del bus a demanda per oferir servei de bus de proximitat que 
acosti als CAP i a les escoles més inaccessibles del barri. Ho vam demanar a les taules de mobilitat 
del districte i vam rebre el compromís que s’implantarà en dos anys.  
L’1 de desembre de 2022 vam organitzar una taula de mobilitat on es van exposar els diferents 
problemes de mobilitat interna del barri així com també les iniciatives que proposàvem per 
millorar la mobilitat i accessibilitat als diferents serveis. 
El Districte respon que faran una proposta de mobilitat que afecti a tot al districte. 
 
 
2.8  Cultura i Participació 
 
 
Festa Major 2022- Es van fer les activitats tradicionals amb molta assistència. 
Va fer el pregó la Companyia Elèctrica Dharma. Millora de la Coordinació amb el Casal. 
Canvi en l’orientació del ball de Festa Major per captar gent més jove.  
 
Concurs de fotografia: “Un mirador de Barcelona”  per fer el calendari de 2023  
 
Divendres Culturals 
Contra el Silenci 
Residu, on vas ? 
Felip Pedrell, un altre music oblidat. 
 
Divendres Musicals 
Susana Mendoza 
Mabel Flores Trio 
Alba Alsina Quintet 
 
Sortides culturals 
L’experiència dels sentits al mon St Benet 
Visita a l’ecoparc de St Adrià i a la fàbrica Anís del Mono 
 
Calçotada Popular: es van vendre 99 tickets i pensem que s’ha de millorar el reciclatge 
 
Festa Major 2023: El pregoner va ser Carlos Zanón i les activitats es van seguir amb molt interès 
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2.9 Assemblea de la FAVB 
 
Se celebrà el 15 d’abril de 2023. El nou President és en Camilo Ramos. Es continua amb l’escola 
veïnal a disposició de totes les AVV. Projecte totes som Punts Lila. Implementar-ho a comerços i 
equipaments. Barri espai de convivència. Millorar la comunicació amb la revista Carrer. 
 
2.10 Debat electoral 
 
Hi van participar els representants de ERC, BCN en Comú, PSC, JuntsxCat, Ciutadans i PP. 
Els vam proposar les opinions de les seves formacions sobre: 
Els Tres Turons 
Mobilitat 
L’espai la Jungla  
 
S’aprova l’informe de la presidència per 35 vots a favor, cap en contra i 2 abstencions. 
 
 
 
3.- Informe de la Tresoreria i aprovació, si s’escau, de l’estat de comptes 2022 i del pressupost 
2023 
 
S’exposen els comptes de l’any 2022 i el pressupost del 2023. 
A nivell econòmic seguim la mateixa dinàmica. Hem reduït una mica la subvenció pel 
funcionament de l’AVV: (1400 € menys), però mantenim les activitats intentant que no falti res en 
cap dels projectes i activitats que fem. 
Enguany ens han atorgat la subvenció pels dos projectes: 6.600 € per l’AVV i 4.500 € per la FM 
(300 € més que els altres anys).  
S’han pogut fer totes les activitats i aportacions solidàries. 
 
S’aprova les despeses i el pressupost per 37 vots a favor cap vot en contra i 3 abstencions. 
 
 
4.- Actualització dels Estatuts de l’entitat   
 
Adaptació del estatuts de l’entitat a la legislació vigent: 
-Llei 4/2008, de 24 d’abril, del llibre tercer del Codi civil de Catalunya, relatiu a les persones 
jurídiques. 
-Llei orgànica 1/2002, de 22 de març, reguladora del dret d’associació, i els seus estatuts. 
-Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text refós de la llei municipal i de règim 
local de Catalunya. 
 
 
 
 
 
 



5 
 

Principals articles modificats: 
 

L’article 4, fa constar qui pot ser membre de l’associació: Poden formar part de l’associació 
totes les persones físiques i jurídiques que, de manera lliure i voluntària, tinguin interès en 
les seves finalitats. 
 
Pel que fa a les persones físiques: 
1. Cal que tinguin capacitat d’obrar. 
2. Si són menors en edats compreses entre els 14 i els 18 anys i no estan emancipats, 
necessiten el consentiment dels pares o tutors per ser socis de ple dret, amb dret de vot a 
les assemblees generals, i no poden ser elegits membres de la Junta Directiva. 
3. Els menors de 14 anys poden adquirir la condició de soci i exercir els drets derivats 
d’aquesta condició per mitjà dels seus representants legals. 
Pel que fa a les persones jurídiques: 
1. La sol·licitud d’ingrés ha de ser acordada per l’òrgan competent. 
2. Les normes per les quals es regula la persona jurídica en qüestió no han d’excloure la 
possibilitat de formar part d’una associació. 
Per integrar-se a una associació cal presentar una sol·licitud per escrit a la Junta Directiva, la 
qual prendrà una decisió sobre la petició en la primera reunió que tingui lloc i la comunicarà 
a l’assemblea general més immediata. 
 
L’article 11, contempla com a mitjà de convocatòria de l’Assemblea de socis el correu 
electrònic o altres mitjans telemàtics i la possibilitat de celebrar reunions telemàtiques. A 
continuació es transcriu la seva redacció: 
2. La convocatòria s’ha de comunicar quinze dies abans de la data de la reunió, 
individualment i mitjançant un escrit adreçat al domicili postal, a l’adreça de correu 
electrònic o a altres mitjans telemàtics de comunicació que constin identificats en la relació 
actualitzada d’associats que ha de tenir l’associació. 
3. Les reunions es poden dur a terme per mitjà de videoconferència o d’altres mitjans de 
comunicació, sempre que quedi garantida la identificació dels assistents, la continuïtat de la 
comunicació, la possibilitat d’intervenir en la deliberació i l’emissió del vot. En aquest cas 
s’entén que la reunió se celebra on és la persona que la presideix. 
La resta d’articles han estat actualitzats de conformitat amb la legislació esmentada 
anteriorment i s’han afegit o algunes expressions.  
 
A l’hora de votar aquestes modificacions dels estatuts algun soci manifesta que si s’han de 
modificar  per canvis legislatius no cal que es voti la seva aprovació, simplement que els socis 
es donin per assabentats. 

 
Així es fa i 25 socis presents es donen per assabentats. 
 
 
5- Renovació estatutària de càrrecs 
 

Presentació de candidatures. 
Renoven: 
Àrea  d’Espai Públic: Montserrat Casellas 
Àrea de Participació: Mercè Senpau  
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Àrea de Cultura: Margarita de Simón 
Àrea Patrimoni: Fèlix González 
 
Es presenten: 
Àrea d’Espai Públic: Montserrat Casellas 
Àrea de Participació: Mercè Senpau  
Àrea de Cultura: Margarita de Simón 
Àrea de Patrimoni: Fèlix González  
Àrea de Dinamització: Imma Faba  
Àrea de Emergència Climàtica: Jordi Pérez  
Àrea d’Urbanisme i Comunicació: Gerard Romeu  
 
Continuen: 
Presidència: Concepció Gimeno  
Vicepresidència i Comunicació: Eugeni Torres  
Tresoreria i Comunicació : Marta Reyes  
Secretaria: Àngels Orcau  
 

Es presenten a l’assemblea les persones noves que s’incorporen a la junta. S’aprova la 
candidatura presentada per 35 vots a favor, cap en contra i 3 abstencions. 
 
 
6- Pla de Treball 

 
6.1 Patrimoni   
 
Difusió, reivindicació i conscienciació : Donar continuïtat a l’exposició EROSIONS i seguir amb la 
seva itinerància. Campanya de difusió reivindicativa a través del Butlletí del Casal per conscienciar 
al veïnat del patrimoni perdut al barri. 
Demanda de Protecció : Reivindicar la modificació puntual del PGM per incloure patrimoni del 
barri més enllà de les cases dels Periodistes. Donar continuïtat a l’estudi del paisatge urbà de la 
Font d’en Fargues. Continuar la col·laboració amb el POU. 
Altres vies: Col·laboració amb la FAVB per presentar esmenes al nou Pla Director Urbanístic que 
esmeni la brutal afectació del PGM de 1976 sobre el teixit residencial del nostre barri.  
 
 
6.2 Urbanisme i Espai Públic 
 
Parc dels Tres Turons:  
 1.- Realització del Projecte i inici de les obres de les vivendes de reallotjament de manera 
immediata en els sòls de titularitat pública.  
2.- Aprovació final del Projecte “entorns” i inici de les obres.  
3.- Iniciar les obres entorn a la mobilitat entre barris.  
4.- Definició dels projectes d’equipaments més urgents i la redacció dels projectes.  
L’AVVFF exigeix que en aquests any s’avanci en l’aplicació de l’acord de 2011.  
 
La Jungla: 
Demanem que l’Ajuntament actuï en aquest espai per convertir-lo en un equipament  
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públic. Aquest espai es podria completar amb un gran parc que mantingués el verd que ja té. 
Reprendre contacte amb AVV del Guinardó per definir una estratègia conjunta.  
 
 
Arranjament de l’entrada al Parc del Guinardó des del C/ Montserrat de Casanoves:                     
  
1.- Millorar l’accés peatonal del parc. 
2.-  Creació d’una zona enjardinada. 
3.-  Creació d’una vorera a la banda del bosc i ampliació d’una zona d’estada amb un  
banc corregut adossat al mur. 
4.- Una font pública. 
5.- Parc infantil. 
6.- Creació d’un espai i pipí-can per gossos grans i un altra per petits.  
 
Plaça de la Font d’en Fargues: Restar amatents a la finalització de les obres previstes per finals de 
2023. 
 
Ampliació de la placeta de l’església:  com que en el barri no hi ha cap altra plaça, demanem que 
s'ampliï aquesta, traient les places d’aparcament i movent la zona enjardinada a la zona 
d’ampliació.  
 
Accessibilitat: fer un inventari de totes les escales del barri per, si cal, demanar si cal el seu 
arranjament o mecanització. Seguiment estret de l’execució de les escales mecàniques de Llobet i 
Vall-Llosera 
 
6.3 Emergència climàtica 
 
-Promoure refugis climàtics amb augment de les zones arbrades 
-Augment de les fonts a la via pública 
-Urgir al Serveis municipals per mantenir netes les canalitzacions  i el sotabosc. 
-Impulsar iniciatives per a que els serveis socials detectin persones vulnerables a onades de calor o 
altres fenòmens climàtics extrems i actuïn per a prevenir qualsevol problema de salut, 
especialment si són dependents o viuen soles. 
 
Arran de la demanda d'un col·lectiu de voluntaris que protegeix una petita roureda que han 
localitzat al Parc del Guinardó, convoquem a les entitats del barri i dels barris veïns a adherir-se a 
la sol·licitud que fem a Parcs i Jardins per tenir-ne cura.  
 
Corredor verd per unir el Parc del Guinardó amb el Turó de la Peira i Collserola  
Iniciativa d’uns veïns del Barri. Ha rebut el suport de la nostra entitat i del Casal Font d’en Fargues. 
Ha estat lliurada la iniciativa a la persona que fa l’auscultació del barri. 
Seguirem com està el tema dins l’auscultació.  
 
6.4 Mobilitat 
 
Bus a demanda. 
Desviament del 117 per accedir més fàcilment a les escoles Tres Turons i Font d’en Fargues. 
Acostament de la parada de V23 al metro de Sant Pau. 
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Servei de Bus nocturn al barri. 
Desbordament de l’àrea verda al Guinardó. 
Respectar el límit de velocitat i menys permissivitat a l’aparcament de motos a la vorera. 
 
6.5 Civisme 
 
Impulsar i donar suport a totes les campanyes que afavoreixin el civisme respecte als nostres 
carrers i sobretot del Parc del Guinardó.  
 

 
6.6  Cultura i Participació: 
 
a) Divendres musicals i culturals. Exposicions. 
b) Festa Major, Calçotada, Festa de la Font.  
c) Continuarem organitzant visites a indrets interessants pels veïns. 
 
 
6.7 Altres línies: 
 
a) Seguiment dels camins escolars. 
b) Col·laboració estreta amb la FAVB i amb les AVV veïnes 
c) Col·laboració amb les escoles del barri.  
d) Ser presents en els àmbits de participació promoguts pel Districte. 
 
6.8 Comunicació i visibilització de l’entitat  
 
Seguirem enviant la informació de les activitats i actes de l’AVV i de les novetats al barri als nostres 
socis. L'equip de secretaria s'encarregarà de nodrir la nostra web amb els continguts que li 
facilitem. 
 
Creació d’un grup de comunicació per millorar la difusió de la informació a les xarxes socials. 
 
S’aprova el pla de treball per 35 vots a favor, cap en contra i 3 abstencions. 
 
 
6.- Torn obert de paraules 
 
- Un soci demana que es revisi la web de l’AVV doncs ha intentat descarregar els estatuts de 
l’entitat penjats a la web i no se n’ha sortit. La Tresorera comenta que ho revisarà. 
- Un altre soci comenta que s’hauria d’aconseguir que el semàfor de Garriga i Roca es posés en 
intermitència a la nit i fora de l’horari escolar. 
-Un altre soci demana aclariment sobre la incorporació d’entitats jurídiques com a socis de 
l’entitat i la tresorera comenta que es poden incorporar però només tindrien un vot. 
-El Guillem de l’ACCFF comenta que dimarts passat van tenir una reunió amb el districte pel tema 
de la petita roureda i que van quedar que els voluntaris escriurien un petit protocol per millorar 
aquest espai. També van manifestar que els voluntaris no fan el paper que els toca i que ho 
haurien de deixar en mans de parcs i jardins. 
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- Un soci comenta que el Districte te molt interès que aviat hi hagi una persona portant la 
guingueta de la Plaça de la Font d’en Fargues renovada. Comenta que s’hauria de demanar que es 
fes ben aviat el concurs per adjudicatar-ho el més aviat possible. 
- Un soci comenta que al carrer Marquès de Foronda han arreglat una vorera, però no l’altra. En 
aquesta vorera que no han arreglat hi ha més de 20 pals de la llum. També comenta que hi falta un 
contenidor de brossa orgànica. 
-Una sòcia demana que es canviïn els contenidors de brossa orgànica per uns altres que tinguin la 
boca més ampla i es puguin llençar sacs de poda. 
- Una sòcia comenta que prop del bosc del Guinardó cada any hi ha més mosquits i que s’hauria de 
fer alguna cosa. Un altra soci li comenta que tècnics de l’agencia de salut de Barcelona, estant 
recorrent alguns domicilis per donar consells contra els mosquits i fer un diagnòstic de la situació. 
- Una altre soci parla que s’ha vist pel barri nius de la vespa asiàtica. 
- També comenten que el carril bici de moment es farà des de la Pça Maragall fins els quinze. 
 
 
 
S’acaba la reunió a les 20:40 


